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 اتاق بازرگانی،صنایع، معادن و کشاورزی استان - الف
 

نام خانوادگی   ردیف   وضعیت حضور  سمت 

 حاضر  رییس   جناب آقای توکلی زاده  1

 غائب  نایب رییس  جناب آقای چمنیان  2

 حاضر  نایب رییس  جناب آقای اثنی عشری  3

 حاضر  خزانه دار  جناب آقای روشنک  4

 غائب  منشی آقای امتی جناب  5

 حاضر  رئیس شورای راهبردی کمیسیون ها  جناب آقای محمودی  6

 حاضر  دبیر کل   جناب آقای کبیر  7

 حاضر  مدیر هماهنگی امور کمیسیون ها  سرکار خانم خوش زبان  8

 روسای کمیسیون ها- ب

 حضور نایب رییس  وضعیت حضور  رییس کمیسیون   عنوان کمیسیون  ردیف 

 جناب آقای قنادزاده  حاضر  جناب آقای علایی  محیط زیست آب و  1

 جناب آقای عیدی زاده غائب  جناب آقای کاووسی  اقتصاد کلان و برنامه های راهبردی  2

 جناب آقای سویزی  حاضر  سرکار خانم یوسفی عارفی  انرژی  3

 جناب آقای ملت خواه   حاضر  سرکار خانم جمیلی   برند و تولید بدون کارخانه  4

 جناب آقای مهدی زاده حاضر  جناب آقای شکورزاده  بهبود محیط کسب و کار  5

   - حاضر  جناب آقای محمدیان  توسعه صادرات  6

 - حاضر  بنی هاشم جناب آقای  حقوقی و قضائی  7

 جناب آقای عطائی  حاضر  جناب آقای زمانیان  حمل و نقل، ترانزیت و امور مرزی  8

 قلعه نویی  یجناب آقا غائب  جناب آقای خنداندل خدمات فنی، مهندسی، مشاوره ای و عمران  9

 - حاضر  جناب آقای سحرخیز  سرمایه گذاری و تأمین مالی  10

 سرکارخانم کیانی نژاد حاضر  حناب آقای کرباسی  سلامت  11

 سرکارخانم اورعی حاضر  جناب آقای یزدانبخش  صنعت  12

 محسنی جناب آقای  حاضر  جناب آقای نیشابوری  اجتماعیکار و تأمین  13

 - حاضر  جناب آقای شریعتی مقدم  کسب و کارهای دانش بنیان و اقتصاد دیجیتال 14

 خبیرزاده  یجناب آقا حاضر  جناب آقای سلحشور  کشاورزی، امور دام و طیور و صنایع وابسته   15

 غفران  یجناب آقا حاضر  تیموری سرکار خانم ثابت  گردشگری و صنایع دستی 16

 شامل  یجناب آقا غائب  جناب آقای محمدنژاد  مالیات  17

 قندچی  یجناب آقا غائب  جناب آقای بامشکی  مدیریت واردات و بازرگانی داخلی   18

 جناب آقای خانی زاده  حاضر  روشنک جناب آقای  مسئولیت اجتماعی و ارتقاء اخلاق کسب و کار  19

 مافی نژاد  یجناب آقا حاضر  جناب آقای نازپرور  معدن و صنایع معدنی   20
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 دستور جلسه: 

با دستور کار ارائه گزارش  اتاق مشهد    یتخصص   یمشورت   یها  ونیسی محترم کم  یروسا  یهیو توج  ینشست هماهنگ   ششمین

قدردانی از هئیت رئیسه کمیسیون ها برگزار  ساله کمیسیون ها توسط واحد هماهنگی امور کمیسیون ها و تشکر و    2عملکرد  

 گردید. 

 

 ح شده: موارد مطر اهم

 اتاق:  استیزاده، ر یمهندس توکل یجناب آقا ❖

ها مشخص نمودیم  هدفی که در ابتدای کار تشکیل کمیسیون مطرح نمودند:    خدمت حاضرین در جلسه،  ضمن خوشامدگویی

اهداف مورد نظر  تا حدی    و است. در راستای اهداف مورد نظر اقداماتی صورت گرفته است    کمیسیون ها  فعالیت  عملیاتی بودن 

 خواهد شد.رسانده و کارهایی که هنوز به نتیجه نرسیده است در آینده نزدیک به نتیجه   فته استتحقق یا

اتاق    ی تخصص  یهاون یسی: کمند و گفت  ند کرد   یابراز خرسند   ریدو سال اخ  یط  هاون یسینشست از عملکرد درخشان کم  ن یدر ا

اند. رقم زده  ریدو سال اخ  یمختلف ط یرا در حوزه ها یشاخص یهایر یگ یارزنده خود، پ یهابا تلاش  ، یخراسان رضو یبازرگان

و اعتبار اتاق استان را در سطح    افتهیکشور نمود    ی بازرگان  یهااتاق  ر یاتاق مشهد نسبت به سا  گاهیجا  ی در ارتقا  شرفت،یپ  نیا

بازرگان  تیخوشبختانه وضع.داده است  شیافزا  یمل ا  یابیارز  یهاشاخص  ی در تمام  یخراسان رضو  یاتاق  مطلوب    ران،یاتاق 

  زی ن  ندهیآ  یهاروند رو به رشد در سال   نی ا  رودی . البته انتظار م میبخش هست  نیدر ا  یریشده و شاهد بهبود چشمگ   یابیارز

  یهادر سال   د یبا  یاتاق خراسان رضو   یتخصص  یهاون یسیکم  .شود  تی تقو  ش یاز پ  شیب  ی نهاد تشکل  نیا  گاهیو جا  ابد ی  مراراست

تا   رند یاستان به کار بگ  ی اقتصاد گاهیجا ی ارتقا یو راهکارها یموثرتر مسائل بخش خصوص یریگ یپ  ی تمام توان خود را برا  ،یآت

 . یابد ارتقا  شیاز پ ش یب ی گره در عرصه مطالب ی نهاد تشکل نیا گاهیو جا  میشو تر ک ینزد شده  فیتعر یاندازهابه گام به چشم گام

  ان یکه م  یاسازنده  یهماهنگ به وجودآمده است.  این  در استان    یو خصوص  ی بخش دولت  انیمی سازنده  و تعامل  یهمدلهمچنین  

  ی به کشورها  ی اتاق بازرگان  تجاری توسط   یهااتیه  اعزام   می باشد ومثبت استاندار    کرد یرو  جهی، نتاست  دو بخش شکل گرفته  نیا

 . است باهمراهی استاندار و تیم همراهشان هیهمسا
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 اتاق:  سییر  بینا ، یعشر  یاثن یجناب آقا ❖

ب  مس  هاون یس یکم  ی اعضا  وقفه ی تلاش  بازرگان  تحقق  ریدر  استان    ی اتاق  که و  کردند  نشان  خاطر  و  کردند  مطرح    ی اعضا   را 

ه  هاون یسیکم برا  ،یداشتچشم  چیبدون  را  توان خود  بازرگان  شبردیپ  یتمام  اتاق  تقو  یاهداف  کا  یبخش خصوص  تیو    ر به 

در    ینقش مهم  می کنند کهعمل    یاستان  رانیو مد   یفعالان اقتصاد  ان یم  یمنزله پل ارتباطبه  هاون یسیکم  در واقعاند.  گرفته 

مسائل در سطح استان قابل    نیاز ا  یبرخ  خواهند کرد زیرا  فا یا  یمسائل و مشکلات بخش خصوص  ی ریگ یاحصا و پ  ،ییشناسا

 و کشوری را دارد.  یو تعامل با مراجع مل  یزنی را به ازین یبرخ اما  وفصل استو حل  یبررس 

خراسان    یکه اتاق بازرگان  می است. امروز مفتخر  یاتاق بازرگان  یو بالندگ  یی ایبر پو  یگواه   ،ی تخصص  یهاون یسیعملکرد موفق کم

همواره در   د یبازدارد، بلکه با شتر یما را از تلاش ب د ینبا گاه یجا نیاست؛ اما ا شرو یکشور پ ی بازرگان یهااتاق  ر یسا ان یدر م ی رضو

 .میگام بردار تیموقع   نیا تیارتقا و تثب  ریسم

 

 ها:  ونیسی کم یراهبرد  یمسئول شورا جناب آقای محمودی ❖

شنیده  نقطه نظرات هئیت روسا کمیسیون ها     این جلسات برگزار می گردد تا  ، بنابر روال تشکیل جلسات روسا کمیسیون ها

کمیسیون ها  که دو دوره این شورا تشکیل شد در دور اول  را مطرح کردند؛  همچنین ضرورت تشکیل شورای راهبردی    شود.

کمیسیون ها بیشتر شنونده بودند و نقطه    ،دوم   ه نقطه نظرات و درخواست ها و پیشنهاداتشان را مطرح می کردند، اما در دور

توسط    کمیسیونفعالیت  جهت بهبود و ارتقاء  بنابر فعالیت و حوزه تخصصی هر کمیسیون در  ی  راهبرد برنامه های    نظرات و  

   مطرح می شد. اعضا شورا 

در خصوص ادغام یا حذف یا اضافه شدن کمیسیون ها تصمیم  رسیده ایم    پایان دوره اول کمیسیون ها    اینکه به    با توجه به

قوت خود باقی خواهند  احتمال زیاد به    به   گیری خواهد شد. با توجه این که اکثر کمیسیون ها در سطح قابل قبولی قرار دارند 

 ماند.

به همراه    همچنین اتاق مشهد در جایگاه خاصی در میان اتاق های کشور دارد. احصا مسائل و مشکلات از طریق کمیسیون ها

 را دارد. اتاق ایران  سطح در   کنند قابلیت پیگیری مطرح می  یو استان یدر سطح مل ی که خوب اریبس شنهاداتیپ
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  ی هابرنامه   ن،یشیپ  اتیبر اساس تجرب  نده،یآ  یهاشود تا در دوره   یاتاق مشهد مستندساز  یهاونیسی است که اقدامات کم  یضرور

  .برای آیندگان باشد  نقشه راهی و   گردد نیتدو یمؤثرتر  ی راهبرد

کم  ی خروجهمچنین   بررس به   هاون یسیجلسات  مورد  مستمر  پ  ی طور  م   ی ریگ یو  مو    رد یگی قرار  اعضا   رود ی انتظار    ی که 

با نما  یهادر نشست  ربط ی ذ  یهاون یسیکم فعال داشته    یحضور   یو مسئولان دولت   یاسلام  یمجلس شورا  ندگانیمشترک 

 باشند. 

 

 اتاق:  سهییر اتیروشنک، عضو ه یجناب آقا ❖

مشهد   درخشش اتاق  ی از عوامل اصل  یک ینقش محوری دارد؛    اتاق مشهد در دوره دهم   ی تخصص  یهاون یسیکم  هماهنگی   امور

نه با هدف    هاون یسیدر کم  تیبوده است. فعال  اتاق  یهابخش   ریو سا  هاون یسیها، عملکرد قدرتمند کماتاق   ریبا سا  سه یدر مقا

  ر ی امر را در مس  نیاتاق مشهد ا  یهاون یسیکم  یو اعضا  ردیگی صورت م  یاجتماع  تیبلکه از سر تعهد و مسئول  ،یمنافع شخص 

هرگز متزلزل نخواهد شد؛ چراکه    سه، یرئ  ات یه  ی اعضا  ر ییبا تغ  ی حت  ، یاتاق بازرگان  ادیبن.اند نشان داده   ی دو ساله، به خوب  تیفعال

  یتلاش خود را در راستا  ، یاتاق مشهد، فارغ از منافع فرد  سهیرئ  اتیه   یادوار، اعضا  ی. در تمامستینهاد قائم به شخص ن  نیا

 .اند استان به کار گرفته  یاقتصاد شرفتیو پ ی منافع جمع

تعامل و    قی از طر  یمسائل مهم اقتصاد   ی ریگ یباشند تا با پ  زین  یاستاندار  ی فکر  یبازو  د یاتاق با  یتخصص   یهاون یسیکم  بعلاوه 

 استان برداشته شود.  یتوسعه اقتصاد  یدر راستا ی مؤثر یهاگام  ،یهمکار

 

 اتاق:   رکلیدب ر، یکب یجناب آقا ❖

طراحی  قانون اتاق    (1) ماده    براساس   هاتی فعال، راهبرد  در دوره دهم   ندگان ینما  تیهئو    اتاق    سهی رئ  ت یهئ  با توجه به تدابیر  

 .کند می  یبستر سازرا  ی توسعه اقتصادو کند   یاتاق را مطرح م  ی فلسفه وجودقانون،   شده است که این ماده 

  یگاهیها جا  ون یسی. کمشنیده شود  و مطرح    ی و معدن  ی صنعت   ران یو افکار مد   د یرا و عقاآ  ان یتا بشده است    سیتاس    ی اتاق بازرگان 

نی  ب کمیسیون در دوه دهم م  20تصمیم بر  ایجاد    کنند.  ی و نقطه نظرات خود را منعکس م  ند یآیگردهم م   رانیمد   نیاست که ا

 مختلف را داشته باشیم.  اتمتناسب با موضوع  یکارشناس   ل یتحل  از  حداکثری استفاده  یمتا بتوانبرهمین اصل است 
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.  کند  ی آن را دوچندان م یجلسه برگزار نمودند سخت  نیماه چند  یمشکل بود و در ط  یدر اتاق مشهد کار  ونی سیکم 20 جادیا

قابل تصور است.    ر یغآماری که طرح وبرنامه اتاق اعلام کرده است  ها و نشست ها    ش یاز لحاظ تعداد جلسات برگزار شده، هما

  ته و... حضور داش   یآموزش   ی دوره ها  ،یتخصص  یها، نشست ها  شیهزار نفر در جلسات، هما  30از     شیب  با یمار تقراین آ  بنابر بر

 .اند 

در دستور کار خود    نفعان ی ذ  ی اتاق استان در دو سال گذشته توسعه ارتباط با اعضا را با مشارکت تمام  سه یرئ  ات یههمچنین  

  ی هاونیسی کم  ،تحقق این اهداف  ریداشته است. در مس  د یتاک  یکارشناس   کردیبا رو  ی قرار داده و بر انعکاس نظرات بخش خصوص

 .اند کرده   فا یا ی محور ینقش  ی تخصص

قوه    ،یشهردار  یهاها در کارگروه شده است و حضور موثر آن   یابیمطلوب ارز  اریدو سال گذشته بس  یط  هاون یسیعملکردکم

  ی شده در شورا درصد مسائل مطرح   80از    ش یب  ن، یموضوع است. همچن  ن یمرتبط گواه ا  ینهادها  ریو سا  یاستاندار  ه، ییقضا

  ی کردند و برخ تیاز حد انتظار فعال  شی ها ب  ون یسیاز کم  یبرخ   .البته  بوده است  هاون یسیکم  تیاستان، حاصل فعال   ی وگوگفت 

 خوب عمل کرده اند.  اریبس

توجه ارز  با  توسط    یاستان  یهااتاق   ی ابیبه  اکه  است. صورت    ران یاتاق  اساس  استان   ی بازرگان  یهااتاق   گرفته  بر  مدل    کیها 

مولفه    یالمللنیب پنج  باصلی  شامل  تاث  ار یمع  30از    ش یو  س   یرگذار یهمچون  و    یحکمران  ت، یعضو  ، یگرم ی تنظ  ها،استیبر 

نمرات اتاق   یتمام  دهد ی نشان م  رانیاتاق ا ارائه شده توسط  یها. گزارش رند یگی م  ارقر  یمورد بررس  ی بخش خصوص یندگینما

رضو  یبازرگان ا  80  یبالا   ی خراسان  و  گر  ن یبوده  به کسب  موفق  قابل   A  د یاتاق  نکته  است.  اشده  نمره    ن یتوجه  که  است 

  ن ی در ا  ی خراسان رضو  ی اتاق بازرگان  ی تخصص  یهاون یسیکم  و   شده است   ی ابیارز  100  ز یاتاق مشهد ن  یاجتماع  یریپذ ت یمسئول

 . که نکته بسیار حائز اهمیتی است اند ها بوده استان ریسرآمد سا هایابیارز

 

 ها:  ونی س یامور کم یهماهنگ  ریسرکار خانم خوش زبان،مد ❖

 ، یها برگزار نمودند که به صورت جلسات اصل  ونیسیجلسه کم  792به تعداد    1403ماه    یتا د  1402  رماهیماهه ت   18بازه    در

حضور اعضا در جلسات    نیانگ ی. ممیها بود  ون یسیکم ینفر اعضا و مهمان ها  10167  زبانیها و م   ته یمشترک، فوق العاده و کم
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ها ونیسیکم  ی اعضا  یلازم برا  زهیاست که انگ   نینشانگر ا  نینفر بوده اند. ا  29حدود    احضور اعضا با مهمان ه  نیانگ ینفر و م  17

 .فراهم است

را   ها در جلسات خارج از اتاق ونیسیکم  سه یرئ ت یکه حضور هئ دهد ی جلسه را گزارش م 228آمار تعداد جلسات خارج از اتاق ،

اتاق مشهد نام   یها  ونیسیکم  ینیفرآ  با توجه به نقش   را نشان می دهد.  اتاق در آنها شرکت کرده اند   ندگانینماعنوان  به  

با عنوان کمون یسیکم را  م   ونیسی ها  بس  ند ی نما  یاستان مطرح  اهم  اریکه  ا  تیحائز  و  تمام  نیاست  ارکان    یحاصل زحمات 

 .استکمیسیون ها 

 اریبس  ،دارند ها را برعهده    ونیسیکم ینقش راهبرد  کمیسیون ها در جلسات که  نیاتاق به عنوان مع  سهیرئ  تیدوره هئ  نیا  در

 و موثری در برگزاری جلسات کمیسیون ها داشته اند.     یحضور فعال 

  ون یسیدوره کم  ن یا سه یاز مقا یمار آگزارش و  دوره دو ساله  ن یا یط  ون یسیشده از هر کم ک یبه صورت تفک ی جلسه گزارش  در 

 ها ونیسیجلسه کم  167تعداد    1403جلسه و در سال    179تعداد    1402دهد در سال    ی که نشان م  می گردد  ها با دوره قبل ارائه 

دوره    ستدادند، در دو سال نخ لیجلسه تشک  219چهار سال    یط  هاون یسیدر دوره نهم اتاق، کم کهی برگزار شده است. درحال 

 .دارد هاون یسیکم تی نشان از گسترش فعال ریچشمگ  ش یافزا نیاست. ا دهیجلسه رس  346رقم به  ن یدهم ا

  ران یدب  یبه سبب توانمند ساز  ی دوره آموزش   7است و    دهیجلسه رس   12به    رانیدب  یدوره تعداد جلسات برگزار شده شورا  نیا  در

 .است ده یبرگزار گرد

بودن    شرویپ  ی از عوامل اصل  یکی،    یتخصص  ی ونهایسیاقدامات کم  یمستندساز  تیها به اهم  ونیسی کم  ی راهبرد  یشورا  د یتاک  با

 نارهایو سم هاش یاقدامات، هما ی. تماممی باشد این عامل ها استان رینسبت به سا یاتاق خراسان رضو یتخصص یهاون یسیکم

 .شودی م ی ریگ یپ ی قرار داده شده و دستاوردها به طور جد  ن یدسترس مخاطب  درو    یبارگذار یاتاق بازرگان تیدر سا

  ی اقدام جهت بهره بردار  نیشود که ا  یم   ی بارگزار  رانیها توسط دب  ون یسیاسناد و مستندات به طور ماهانه در سرور کم  یتما

اقدامات کم ا  ونیسیاز  در  برا  نیها چه  بود  ی بعد   ی دوره ها  ی دوره و چه  و  نیهمچن  .خواهد  به  ادامه  شاخص هر    ی ژگی در 

 پرداخته شد. مربوطه سهیرئ ت یو هئ  ونیسیکم
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 و سایرین:  اهم نظرات روسای کمیسیون ها ❖

 رئیس کمیسیون توسعه صادرات -محمدیانجناب آقای  •

 ی هادستگاه  ییاجرا یهات یتهران از اولو-کردن خط مشهد  ی و برق ریالسع ی مانند ساخت بزرگراه، قطار سر ییهارساختیز نیمات

در  های اتاق مشهد نیز هر یک بنا به موضوع و ظرفیت خود، پیگیر این موضوعات باشند.  بوده و ضروری است کمیسیون   یناستا

ها آن   یکارشناس   یهای اند و بررس کشور قرار گرفته   ی اقتصاد   شران یپ  یهاحال حاضر، هشت پروژه کلان استان در فهرست طرح 

ا انجام است.  از طرطرح   نیدر تهران در حال  تأثآن  یخواهند شد و اجرا  ی مال  نیمات  یفیتکل  لاتیتسه  قیها  مثبت    رات یها 

نداشته، اما در    یمناسب  ط یوکار استان شراکسب   یفضا  ریاخ  یهاسال  یهرچند ط  .بر اقتصاد استان خواهد داشت  یریچشمگ 

تا هشت ماه گذشته، رتبه خراسان رضو ا  یکه بخش  افته یارتقا  در این حوزه    ی هفت  حاصل عملکرد مطلوب    شرفت، یپ  نیاز 

 . اتاق است یتخصص  یهاون یسیکم

 

 نائب رئیس کمیسیون مدیریت واردات و بازرگانی داخلی  -جناب آقای قندچی •

  یهادستگاهدر جلسات    هاون یسیکم  ندگانیحضور نما  نه یو زم  رند یبگ   ی اتاق را جد   ی نقش مشورت  د ی با  ی و کشور  ی مسئولان استان

ا   یدولت  البته  به توانمند و    شودیم   ده ید  یتا حد   ی و دولت  یت یدر سطح حاکم  کرد یرو  نیرا فراهم کنند.    ی و آگاه  یبا توجه 

 استفاده شود.   یدرستبه  تیظرف نیلازم است از ا  ، یاز مسائل اقتصاد یاستاندار خراسان رضو

در    یحضور در جلسات ادارات دعوت به عمل آورد تا نظرات بخش خصوص  ی برا  یاز اتاق بازرگان  یاستاندار  شودی م  شنهادیپ

 . لحاظ شود هایگذاراستیس 
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 رئیس کمیسیون صنعت -جناب آقای یزدانبخش •

  ی مجلس شورا  ندگانیبه نمااست و آنها را  صورت گرفته  توسط کمیسیون صنعت    و ارز    یانرژ   یدر خصوص ناتراز    یهایریگ یپ

های بازرگانی  اتاق   ی لیتبد   ع یصنا  های صنعت به ویژه ون یسیاز کم  یزبانی م  یبرا   یابرنامه   ن، یمنعکس شده است. علاوه بر ا  یاسلام

 . صورت گرفته است رانیلازم با اتاق ا یهایشده و هماهنگ  نیتدوسال آینده  کشور در 

 

 رئیس کمیسیون انرژی  -سرکار خانم یوسفی •

  شنهادیپ  تصویب شده است.    ران یا  یتوسط اتاق بازرگان  م یاقل  رییدر حوزه تغ  انرژی با موضوعی   ونیسیکم  از طریق  یپژوهشطرح  

م  یم ارتباطات  با سا  یهاون یسیکم  انیگردد  تقو  یبازرگان  یهااتاق  یهاون یسیکم  ریاتاق مشهد    م یدواریام  و   شود   تیکشور 

 .میباش  هاثرتر و بهبود عملکردوم  یهای فراهم شود تا شاهد خروج هاون یسیکم ان یتر مگسترده   یهمکار یبرا  یانه یزم

 

 رئیس کمیسیون حمل ونقل و امور ترانزیت   -جناب آقای زمانیان •

مانده    جه ینتی فراوان، همچنان ب  یهای ریگ یباوجود پ  گر ید  ی و برخ  دهی رس   جه یبه نت  کمیسیون حمل ونقل   ی از دستورکارها  یبرخ

  ییتنهاانعکاس به   نیبه مسئولان داشته است، اما ا  یدر انعکاس مشکلات فعالان اقتصاد   ی ثرو همواره نقش م  ی اتاق بازرگان  .است

در    اراتیاخت  تیمحدود  لیدل اما به    شود،ی مواجه م   ییاجرا  رانیوگو با موافقت مد گفت   یاز مصوبات شورا  ی. برخستین  یکاف

 .است ی ضرور ی عمل یموضوع و ارائه راهکارها نیا یشناس بی. آس رسد ی نم جهیبه نت ،یسطح استان

 

 رئیس کمیسیون گردشگری و صنایع دستی -سرکار خانم تیموری •

استان خراسان   تیاولو  یستیسلامت، با  یتوسعه گردشگر  نیبنابرا،  است  سلامت کشور  ی عنوان قطب گردشگربه   یخراسان رضو

برخ  ی رضو ا  ی باشد.  با  مرتبط  برا  نیمسائل  بازرگان  ی ریگ یپ  ی بخش  اتاق  است  ران یا  ی به  شده  اقدامات    ستییباو    منعکس 

 .  صورت بگیردحوزه  ن یدر ا  یابرجسته
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با وجود  وجود دارد، ی نتیز یهاطلا، جواهر، نقره و سنگ  نهیدر زم  ی: مشکلات متعدداز قبیل یدستع یدر حوزه صنا ییهاچالش

  ی مستمر و برگزار   یهای ر یگ یپ  ازمند ینوجود دارد که    صنعت  نیای در  فراوان  یهای دگیچیپ  اما  حوزه،  ن یتعاملات خوب با فعالان ا

 مؤثر است.  یارائه راهکارها ی برا شتریب ی جلسات تخصص

 

 محیط زیسترئیس کمیسیون آب و  -جناب آقای علائی  •

مالکیت مردم بر آب حذف شده و قانون ملی شدن آب مطرح    1347از سال  ؛  بحران آب فعلی ناشی از چند عامل مهم است

 شنهاد یآب پ  تیریلزوم مشارکت مردم در مد   همچنین، مدیریت آب از مردم گرفته و بازار آب نیز حذف شده است.  گردیده است.

 گردد.   یم

با همکاری استانداری، مدیریت آب به    یمامیدوار   ایم. ما در کمیسیون آب و محیط زیست به این مسائل و تبعات آن اشاره کرده  

 .نهادهای قانونی مدنی واگذار شود

 

 رئیس کمیسیون کسب وکارهای دانش بنیان و اقتصاد دیجیتال - جناب آقای شریعتی •

پیشنهاد  ؛  ها و عقب ماندگی شودتواند باعث کاهش انگیزهمی اگر نتوانیم در مقوله دانش بنیان خود را به روز کنیم، این امر  

دیجیتال طراحی شود تا به شناسایی نقاط ضعف و قوت کمک کند و    همزاد که برای اتاق بازرگانی خراسان رضوی یک    شودمی 

 .پویایی اتاق را نهادینه سازد

 

 رئیس کمیسیون حقوقی و قضائی - جناب آقای بنی هاشم •

با کانون  میان فعالان اقتصادی    بیشتر   تعامل سازندهپیشنهاد می گردد  و    نیاز داردجامعه اقتصادی به خدمات حقوقی بیشتر  

 ایجاد گردد. وکلای دادگستری و مرکز مشاوران قوه قضاییه 
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 نائب رئیس کمیسیون معدن و صنایع معدنی -جناب آقای مافی •

های  های شرکتبرای جبران بدهی   ی کمیسیونهارایزنی را متذکر شدند و خبر    استانهای معدنی  توسعه زیرساختضرورت  

را افزایش    میزانتواند این  ها می درصد از حقوق دولتی معادن به استان بازگشته و پیگیری   2.7  :دادند وفرمودند معدنی دولتی  

 .مجوز برگزاری سمپوزیم معدن برای سال آینده در استان اخذ شده استو  دهد 

 

 نائب رئیس کمیسیون مالیات-جناب آقای شامل •

در سال نخست فعالیت کمیسیون  توسط کمیسیون صورت گرفته است و  مسائل و مشکلات حوزه مالیات    بندی  29تدوین بسته  

 به رئیس سازمان امور مالیاتی کشور، منعکس شد.

واحدهای تولیدی صنعتی اکنون  -1. عبارتند از:  استبه دستاوردهای ملی منجر شده  مالیات  های کمیسیون  بسیاری از پیگیری

  .آلات، از پرداخت مالیات بر ارزش افزوده معاف شوند نامه بانکی برای واردات ماشینتوانند با یک چک معمولی به جای ضمانتمی 

با پیگیری    که ی است  تفویض اختیار در خصوص بخشودگی جرایم و تقسیط بدهی مالیاتی نیز یکی دیگر از دستاوردهای مهم  -2

ها تفویض کرده  رئیس کل سازمان این اختیار را به مدیران کل استان   کمیسیون مالیات اتاق مشهد به دست آمد و بر اساس آن،

معافیت از مالیات بر ارزش افزوده که در گذشته تنها شامل داروهای انسانی بود، اکنون به داروهای دامی نیز تسری    -3است.  

 .یافته است

 

 نائب رئیس کمیسیون آب و محیط زیست -جناب آقای قنادزاده  •

به منظور    یپیشنهاد  هایبسته خواهد داشت؛ لذا ضروری است    افزایش  1404دهد تورم حوزه خدمات در سال  ها نشان می بررسی

 های ذیربط از طریق اتاق ارائه گردد.  ناشی از این تورم به دستگاه فشار اقتصادی  کاهش
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 ، مشاوره و عمراندبیر کمیسیون خدمات فنی ومهندسی-صراف زاده جناب آقای  •

هزار پیمانکار و   2هزار فعال اقتصادی است و مشکلات    50نماینده بیش از  خدمات فنی، مهندسی، مشاوره و عمران  کمیسیون  

ثیرگذاری بر فضای تقنینی  اضرورت ت  ایشان برمطرح کرده است.  نیز    وگوهزار مجری ساختمان را در جلسات شورای گفت   15

 .کید کرداتنیز  های مجلس و شورای شهر با کمیسیون ارتقای ارتباطات اتاق مشهد کشور و 

 

 مشاور طرح و برنامه اتاق  -جناب آقای ابراهیمی •

های اقتصادی را شناسایی کرده و برای آنها راهکار ارائه دهند. حضور مقامات دولتی در جلسات  ها باید موانع و چالشکمیسیون 

از جایگاه مطلوب کمیسیون به عنوان نشانه  بایستی  کمیسیون و    داردها اشاره  ای  را    تحلیل کارشناسی محیط کسب و کارها 

زنی اتاق  چانهقدرت   تقویت   به منظور  هاهمچنین اهمیت افزایش تعداد اعضای کمیسیون   متناسب با موضوع خود، انجام دهند.

 را تاکید کردند. بازرگانی 

 

 سرمایه گذاری و تامین مالی کمیسیون رئیس -سحرخیزجناب آقای  •

فرهنگ  سرمایه اهمیت  زمینه  در  کردند.  گذاری  سازی  اشاره  سرمایه را  اخیر،  گذاریکمیسیون  سال  دو  فضای    در  معرفی  به 

های با توجه به اینکه فعالان اقتصادی معمولاً به روش   . در واقع، مین مالی پرداخته استاگذاری و استفاده از ابزارهای نوین تسرمایه

تاند، کمیسیون در تلاش است تا روش مین مالی از طریق سیستم بانکی تکیه کرده ات مین مالی را به اعضای خود  اهای نوین 

 .امیدوار است به زودی شاهد اتفاقات خوب و عملیاتی در این حوزه باشد  معرفی کند و

 اقداماتی که در دستورکاربرای آینده قرار داده است عبارتند از:

ریزی برای همکاری مشترک با کمیسیون حقوقی و قضایی به منظور  در حال برنامه سرمایه گذاری و تامین مالی  کمیسیون  -1

با تمرکز بر شرکت بازرگانی  های سرمایه کمیسیون- 2های خانوادگی است.  پرداختن به مباحث حاکمیت شرکتی  اتاق  گذاری 

برگزاری همایش ملی  -3قرار داده اند.مشهد و اصفهان به عنوان خواهرخوانده شناخته شده و اقداماتی مشترک را در دستور کار 

 . گذاریسرمایه



 

 

 صورتجلسه شورای روسای کمیسیون های تخصصی مشورتی 
 CO-F01-01: مدرک کد

 12 از   12صفحه 
 اقای کبیر  دبیر جلسه :                               آقای مهندس توکلی زادهرییس جلسه:       

 10  ساعت خاتمه:     8   :ساعت شروع               1403/ 07/12     تاریخ برگزاری:         6  شماره جلسه: 
 

 

 

 وتولید بدون کارخانه کمیسیون برند نائب رئیس -جناب آقای ملت خواه  •

فراهم  را  در دو سال گذشته بستری    برند و تولید بدون کارخانه    ، کمیسیوندر کشور   گذاریبا توجه به شرایط دشوار سرمایه 

گذاری مجدد و از طریق انعقاد قرارداد با صاحبان صنایع دارای ظرفیت خالی،  کرده است تا افراد بتوانند بدون نیاز به سرمایه 

که به رونق کسب و کار و تولید در    رود در این حوزه به شمار می برد  -یک اقدام برد  موضوع،این    محصولات خود را تولید کنند.

 . کشور کمک خواهد کرد

 

  

 

 


